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ZAPISNIK
sa 141.sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 17.srpnja 2015.
u Maloj vijećnici s početkom u 08.00 sati

            Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica;  Gordana Piskač, pročelnica JUO
Grada Delnica; Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Davorka
Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno  uređenje  i  promet;  Hrvoje
Zatezalo,  djelatnik  KTD Risnjak-Delnice  d.o.o.;  Dario  Medvedec,  direktor  GSC-a;  Dražen  Rački
djelatnik JPV Delnice;  Zrinka Ružić,  službenica Odjela za financije i  proračun;  Nikolina Muhvić,
službenica  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada  Delnica,  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

             Ispričali izostanak: Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić,
Zvezdana  Jerković,  ravnateljica  DV  „Hlojkica“  Delnice;  Đulio  Jusufi  umjesto  kojeg  sjednici
prisustvuje Zrinka Ružić, Nikola Muvrin, direktor KTD Risnjak-Delnice d.o.o.; Mirela Srkoč Šenkinc,
direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Dražen Rački. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ZRINKA RUŽIĆ
- Knjiženje ulaznih i izlaznih računa za mjesec lipanj.
- Izrada  polugodišnjih  financijskih  izvještaja  i  konsolidiranih  polugodišnjih  financijskih

izvještaja.
- Komunikacija s HABOR-om o novoprispjelim situacijama.
- Izračun stana sa stanarskim pravom.
- Usklađivanje kartica s poslovnim partnerima.
- Izvještaj za sve neoporezive isplate u mjesecu lipnju.
- Napravljena su dva ugovora o djelu.
- Napravljene su i poslane opomene.
- Uveden je obrazac Ip1.
- Plaćeni su tekući računi i režijski troškovi iz prethodnog mjeseca.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Napravljeno je Izvješće prema Ministarstvu kulture za nabavu knjiga.
- Dobili smo donaciju od knjiga 20 best sellera.
- Emisija „Čitateljski kutak“.
- Plaćanje računa.



DAVORKA GRGURIĆ
- Supilova ulica-pregled izvedenih radova, sastanak vezan za dinamiku radova i kontrolu terena.
- Kontrola terena i dogovor za radove u ulici Augusta Šenoe.
- Trg – dogovori oko izvođenja radova i detalja iz projekata, dogovori oko izvođenja radova na

izmjeni vodovodnog cjevovoda i za javnu rasvjetu.
- Izrada izvješća za izmjenu svjetiljki javne rasvjete preko Fonda za zaštitu okoliša i energetsku

učinkovitost.
- Kompletirana je dokumentacija za elementarnu nepogodu, računi za štete na nerazvrstanim

cestama i javnoj rasvjeti.
- Rješenja za komunalnu naknadu, ovrhe, knjiženja i računi za zgradu gradske uprave.
- Pripreme za novi režim rada na placu – javna licitacija, cjenik, pravila, obilježavanje mjesta na

tržnici.
- Ugovori o zakupu za reklamiranje na javnim površinama.
- Suglasnosti za korištenje javnih površina za održavanje manifestacija.
- Pripreme za Kotar fest.
- Danas je sastanak s potencijalnim investitorima za lokaciju V1.
- Rješenja za legalizaciju nezakonito izgrađenih zgrada.
- Izdavanje potvrda.
- Komunalni doprinos – izdavanje rješenja, potvrda i sređivanje dokumentacije.
- Sređivanje dokumentacije za legalizaciju.
- Radi se na prijavi  prema Ministarstvu gospodarstva za javnu rasvjetu za park,  dobiven je

projekt, Ministarstvo je raspisalo natječaj i tražimo neobvezujuću ponudu koja je potrebna za
prijavu.

- Mjerenje površina mrtvačnica za osiguranje objekata u vlasništvu grada.
- Prijava na MUP za zatvaranje prometa na placu i u Frankopanskoj ulici.
- Prijava i dogovori s MUP-om za skitnju jedne osobe u Delnicama.
- S djelatnicima  Hrvatskih  šuma obiđena je  lokacija  Sović  Laza na  kojoj  je  naseljeno više

Roma. Sve je prijavljeno Policijskoj postaji.
- Kontrola drva na javnim površinama.
- U Goranskoj 25 – prijava gospođe za piljenje drva i drugi prigovori.
- Intervencija za obavljanje poslova prodaje izvan prostora tržnice.
- Gradonačelnik  je  upitao  koji  su  formalno  pravni  uvjeti  za  izmjenu  dinamike  naplate

komunalne naknade u smislu da se ona ne šalje tromjesečno nego mjesečno? Gordana Piskač
– uplatnice za fizičke osobe šalju se tromjesečno dok se za pravne osobe već šalju mjesečno.
Nije popularno ali bi trebalo razmišljati o povećanju komunalne naknade. Naime, za stan od
60 kvadrata koji se nalazi u 1. zoni iznos komunalne naknade je 24 kune mjesečno i od tih se
sredstava održava čistoća, popravljaju rupe, čisti se snijeg…. Gradonačelnik je zatražio da se
napravi  analiza,  da  se  daju  egzaktni  pokazatelji  koliko  se  izgradilo  nove  infrastrukture,
komunalija, zajedničke potrošnje, da se kaže kolika bi bila korist od prihvatljivog povećanja
jer, obim posla sve je veći a financijski iznos je isti. 

HRVOJE ZATEZALO
- Pokošene su  sve  zelene površine  u bivšem naselju  V.  Bubnja,  te  površine uz nogostup u

Podštoru.
- Pokošena  je  zelena  površina  ispred  Radničkog doma,  dječje  igralište  u  Ulici  bana  Josipa

Jelačića, groblje u Hrvatskom.
- Sva groblja obiđena su s komunalnim redarom te je izvršena izmjera mrtvačnica. Stanje je

zadovoljavajuće, groblja su uredna i očišćena.
- Mjerenje i učitavanje placnih mjesta.
- Ponuda za hortikulturno uređenje placa i Supilove ulice je pri završetku.
- Zalijevanje cvjetnih gredica i kamenjara obavlja se svakodnevno.



- Položeni ispiti za rad s traktorskom kosilicom i kosilicom za poljoprivredne površine.
- Jučer je počela košnja groblja u Delnicama.
- Redovno održavanje čistoće ulica, igrališta, trgova, odmorišta.
- Riješen je problem obodnog svjetla na fontani.
- Plijevljenje oko lipa.
- Potrebno je pokositi prostor oko biodiska u Hrvatskom.

DRAŽEN RAČKI
- U Donjoj Dobri izgorjela je pilana, bio je to veliki požar i teška intervencija.
- Punjenje dišnih boca za izolacione aparate.
- Košnja trave i sitni popravci. 
- Prijevoz robe za Crveni križ iz Zagreba u Delnice.
- Vježbe DVD-a.
- Gradonačelnik je zatražio da se uklone stabla koja rastu iz upornjaka mosta u Grabnju.

DARIO MEDVEDC
- U petak je održana sjednica  Nadzornog na kojoj je,  između ostaloga,  dana informacija o

financijskom izvješću i radu Uprave za prošlu godinu i  donesen Pravilnik o sistematizaciji
radnih mjesta koji je usklađen sa svim objektima kojima upravlja GSC.

- Pripremljen je materijal za Skupštinu društva u Primorsko goranskoj županiji.
- Radovi na klizalištu se privode kraju, obavljaju se pripreme za tehnički pregled svlačionica

kako bi se ishodila uporabna dozvola.
- Pripremamo poziv  za  člana  komisije  za  provedbu postupka  odabira  projektanta  za  izradu

idejnih projekata rekonstrukcije nogometnog igrališta-bagatelna nabava.
- Sastanak  s  predstavnicima  nogometnog  kluba  koji  će  biti  uključeni  u  projektni  tim

rekonstrukcije igrališta.
- Prodaja objekata tijekom ljeta:  odrađen je košarkaški kamp, sada je na redu rukomet i od

sredine kolovoza do početka školske godine prodani su kampovi za rukometaše Rukometnog
saveza  PGŽ,  odbojkaše  Odbojkaškog  saveza  PGŽ  te  atletski  klub.  Svima  osiguravamo
smještaj, prehranu i korištenje sportskih objekata. Za smještaj i prehranu tražimo ponude svih
ugostitelja,  redovito nam se javlja  Hotel  „Risnjak“,  Caffe  bar  „Centar“ i  Planinarski  dom
„Pahulja“.

- Za Kotar fest je sve dogovoreno, osiguran im je priključak za struju te košarkaško igralište
koje ne naplaćujemo. U slučaju kiše manifestacija se seli u multifunkcionalnu dvoranu.

- Provedena je edukacija za djelatnike za rad s motornom pilom, sanjkama, ratrakom, žičarom,
trimerima.  Preostaje  još  edukacija  na  temu  varenja.  Zaštita  na  radu  vrlo  je  zahtjevna
disciplina.

GORDANA PISKAČ
- Pripremljeni su materijali za Gradsko vijeća.
- Istraživanja i dogovori oko nabave špine za trg, izdana je narudžbenica.
- Knjižnica i muzej: počeli su stizati posebni uvjeti, došli svi osim MUP-a. 
- Za zelenu tržnicu u ponedjeljak je dogovoren sastanak s projektantom koji  će prezentirati

dvije razrađene varijante.
- U Podgori  su posječena drva i  kreću radovi  na izgradnji  priključka s  glavne ceste  prema

naselju.
- U suradnji s Komunalcem ŽUC je napravio probni šlic u tunelu Grabanj.
- Danas se otklanjaju posljedice procurivanja na objektu Dječjeg vrtića. 

NIKOLINA MUHVIĆ
- Jučer  je  održan sastanak na temu zaštite od požara,  ukazano je na 3 problema koja  treba

riješiti: unutarnju hidrantsku mrežu, sustav vatro dojave, doradu gromobranske instalacije.
- Ostavina Polić – na e-mailove i dopise u Ministarstvu pravosuđa nitko ne reagira.



- Priprema za sjednicu Gradskog vijeća.
- Na  zamolbu  Udruge  gradove  priprema  se  referat  za  17.9.   za  radionicu  jedinice  lokalne

samouprave vezno za ne naplatu komunalne naknade za vojne objekte.
- Suradnja s Kotar festom.
- Izrada rješenja za Socijalno vijeće.
- Slanje  polugodišnjih  izvješća  prema  Uredu državne  uprave  sukladno Zakonu  o  socijalnoj

skrbi.
- Rješenje za isplatu jubilarne nagrade.
- Rad na usklađivanju procjene zaštite i spašavanja.
- Zavodu za zapošljavanje poslani su svi ugovori za volontere. 
- Kontinuirani rad na predmetu „Mrtvice“.

Dovršeno u  8,50 sati.

Tajnica gradonačelnika                                                                                       Gradonačelnik
Klaudija Kumpar                                                                                                  Ivica Knežević, dipl.
iur.


